



Bestyrelsesmøde 05.11.2025 – Copenhagen Falcons

Sted: Ørestad Skøjtehal

Dato/tid: 05.11.25 kl. 18.30 – 21.30

1. Godkendelse af forrige referat
2. Forpersonskabet beretter
3. Sportsudvalget
4. Finansudvalget
5. Falcons strategi
6. Københavns Kommune
7. Personale
8. Udvalg
9. Eventuelt
10. Næste møde

Referent:

Dan Autzen

Deltagere:

Christopher Kaas Ibsen (afbud)

Kåre Knudsen

Klaus Smærup-Ottesen

Mia Forsling

Stine Sandstrøm Christensen

Dan Autzen

Rasmus Klingenberg

Louise Helt (deltog via Teams)

Theis Brydegaard



1. Godkendelse af forrige referat

1.1 Ingen bemærkninger.

2. Forpersonskabet beretter - Stine/Dan

2.1 Info siden sidst

- **Vores kvindehold spiller første kamp i kvindeligaen mod Odense på fredag, det bliver en historisk begivenhed**
- Skrivelse vedr. kompensation for nedlukning af skøjtehallen er sendt til KK. **Vi afventer svar fra KK – Dan har rykket KK for svar efter mødet.**

2.2 Strukturering og arbejdsfordeling

- **På næste møde skal vi have kigget på organisationsplanen - udskydes**

3. Sportsudvalget - Klaus

3.1 Nyt fra sportsudvalget

- **Setup flere ekstra træningsmuligheder arbejdes der på.**
- **Vi har ansat Patrik, han skal være barselsvikar for Adam samt træner for kvindeligaeholdet, vi har flere muligheder for at bruge Patrik som træner.**
- **Vision for U16 i den kommende sæson er under udarbejdelse.**
- **Der arbejdes på samarbejdsmuligheder med svenske klubber.**
- **Erasmus samarbejde – turen går til Troja Ljungby medio januar 2026 - Mia vil gerne deltage fra bestyrelsen**

3.2 Status på årshjulet (cups/camps)

- **Der bliver kigget på årshjulet ved bestyrelsesmøderne.**

4. Finansudvalget – Kåre/Christopher

4.1 Status på budget (indkomst/udgifter)

- **Økonomien ser nogenlunde ud, vi håber stadig at KK giver os kompensation for perioden uden is.**
- **Bestyrelsen har besluttet at give Kåre Knudsen adgang til banken, Dan kontakter AL.**

4.2 Kontingenter

- Ingen bemærkninger

4.3 Trænerlønninger

- Ikke drøftet på mødet.

4.4 Isdisko

- **Ny plan for afholdelse af isdisko er klar.**

4.5 Andet

- Oprettelse af et økonomiudvalg. Der skal arbejde med priser for camps, sponsorer m.m. Christopher vil gerne være med i udvalget – **skal behandles på næste møde**



5. Falcons strategi

5.1 Flere isflader - Stine/Dan

- Vi skal have varmet emnet op igen, der er to medlemmer i klubben, som har vist interesse for at deltage. **Der er kontakt til den ene af de interesserede**

5.2 Istid i Kastrup – Dan

- Vi mister istiderne i Kastrup efter nytår, grundet at KK har trukket sig fra at deltage i driften.

5.3 Falcons 3 års/5 års plan – Stine/Dan

- Ikke gennemgået på mødet.

5.4 Opdatering af organisationsplan – Stine/Dan

- Ikke gennemgået på mødet,

5.5 SoMe strategi – Anne Louise/Louise

- Anne Louise og Louise er på opgaven.

6. Københavns Kommune - Christian

6.1 Nyt fra kommunen

- **Stine og Dan vil gå i dialog med KK forud for**

6.2 Skolesamarbejde

- Christian Heetkamp har ytret ønske om at fortsætte som kontakt vedr. skolesamarbejder.

6.3 Regnskab skøjteudlejning

- Regnskab for skøjteudlejningen er udført, underskrevet og sendt til KK.

6.4 Ansøgning om midler hos KK

- DIU trækker højst sandsynligt det nye spilleformat på U12 tilbage, flere klubber har ikke økonomi eller plads til banderne.

7. Personale

7.1 Status på personale fastansatte/timelønnede

- Patrik er blevet ansat

7.2 Adam på barsel – har vi brug for vikar?

- Adam har oplyst om sin barsel, 2 uger ved barns fødsel fra omkring nytår samt 11 ugers barsel november og december 2025.
- **Patrik er barselsvikar for Adam.**

8. Udvalg

8.1 Merchandise udvalg – Mia

- Falcons tøj/tøj med Falcons logo skal forbi merchandise udvalget.
- **Nye bestilte trøjer er på vej.**
- **Ny trøjebestilling senest 15. november.**
- **Mia er i dialog med Rex/Warrior i forhold til udstyr til kvindeligeholdet.**

8.2 Kioskudvalg – Rasmus/Theis

- Der er et ønske om indkøb af køle-/fryseskab og blender til smoothies. Christian vil prøve at søge om penge til det.
- Rasmus og Theis har det overordnede ansvar for kioskens udvalg.
- Vi har fået Caroline Piiters ansat som timelønnet i kiosken til at varetage offentlig skøjtetøj. **Caroline har fået ansættelseskontrakt.**



- **Theis og Rasmus vil indskrænke udvalget.**
- **Vi har besluttet at søge om en permanent alkoholbevilling.**
- Der skal gøres ekstra opmærksom på, at der ingen børn må være i kiosken.

8.3 Sponsorudvalg – (Christopher)

- Theis er i dialog med forskellige interesserede sponsorer, **dialog er ongoing.**

8.4 Pigeudvalg – Dan

- Camilla Baden har overtaget pigeordinatorrollen.
- **Har været til U12 pigecup i Malmø i weekenden, det gik godt**

8.5 Festudvalg – Louise

- **Vi skal have arrangeret en julefest.**

8.6 Madudvalg – Theis

- Theis laver en lille guide vedr. bestilling til Gastronomiet.

8.7 Falkeskriget – Mia

- **Næste Falkeskrig udsendes i december, skal bl.a. indeholde U16, medlemsundersøgelse, HUSK, Erasmus, kvindelige, skånelige, vækst, frivillighed/Halloween**

8.8 SoMe

- AL og Louise fortsætter i SoMe udvalget
- Målet er 1.000 følgere på Instagram, **vi har aktuelt 960 følgere.**
- Der skal laves holdfoto af alle ungdomshold – **er i gang**

8.9 Dommerudvalg - Dan

- **Der afholdes dommerkursus hos os søndag den 16/11.**
- **Thomas Jonsson er blevet en del af dommerudvalget**
- Vi vil gerne uddanne flere voksedommere, der skal støtte ungdomsdommerne.
Gerne et par stykker pr. ungdomsårgang.
-

9. Eventuelt

9.1 Medlemsundersøgelse sendes ud i januar 2026.

9.2 Trivsel – DIF's HUSK

10. Næste møde

10.1 Næste møde bliver **onsdag den 3. december 2025 kl. 18.30**